

Protokoll - Styrelsemöte 2024-04-08

Tid: måndag 8 april 2024, kl. 14.00 – 16.30

Plats: Stationshuset Stuvsta

Närvarande: Sonja Areskär, Kjäll Järvliden, Bosse Pettersson, Sussi Johansson, Anders Åhlfeldt

Ej närvarande: Marie Cederholm, Britt-Marie Erlandsson

1. Kjäll öppnade mötet. Dagordningen godkändes.
2. Ordförande Kjäll valdes till justerare och Anders valdes till sekreterare.
3. Föregående protokoll genomgicks, godkändes och lades till handlingarna.
4. **Aprilträff 11/4.** Checklisten genomgicks. Vi har full kontroll på samtliga punkter avseende inköp, lotteri, Quiz, dagens agenda, OH-information etc. **Bosse** köper fikabröd. Vinster: **Kjäll** och **Kent** har full koll på dessa detaljer. **Anders** tar fram programblad och anmälningslistor på aktuella resor. Från och med maj-träffen åtar sig **Anders** att köpa in vin som priser till inträdesbiljett, lotteri och quiz.
5. A.) **Ekonomi.** **Kjäll** har öppnat ett nytt ettårigt konto (104.000 kr) i SBAB. Av sökta bidrag har vi fått beviljat 20 000,- kr. för miljöförbättrande åtgärder att disponeras av den nystartade klimatkirkeln.
Vi kommer att få besked i mitten av april om det hos Socialstyrelsen sökta bidraget som ska användas till att bland annat motverka ofrivillig ensamhet.
Den sponsring som föreningen sökt hos ICA, har vi inte fått något svar på. Vi lägger ned dessa ansträngningar och köper där det är billigast.
B.) **Inventering:** **Kjäll** har uppdaterat inventarielistan med diverse utrustning som finns på kontoret. **Anders** kontaktar Roland Svensson och Björn Eder angående tömning av lokalen på Lönnvägen samt placering av återstående inventarier.
6. **Stationshuset efter 2024-12-31.** Kommunen genom Kultur och Fritid, KUF, har sagt upp sagt upp hyresavtalet för Stationshuset (SamF) från och med årsskiftet -24/-25 med motivationen att man inte längre vill hyra ut lokalerna för fester. Kjäll har begärt svar på hur detta påverkar våra möjligheter att få tillgång till relevanta lokaler och hur detta kommer att ske. Svaret hittills från kommunen är att frågan utreds. Kjäll har också försökt få kontakt med SamF. Kontaktpersonen skall höra av sig.
7. **Grundläggande styrelseutbildning** för PRO-Stuvsta-Snättringes funktionärer. **Kjäll** upplyste om vilka utbildningar som står till buds genom ABF:s försorg. Ingen var intresserad.
8. **HPR.** Bosse informerade om de senaste händelserna inom HPR-verksamheten. **Bosse** fick i uppdrag att informera om och driva frågan om vår lokalsituation i HPR, se pkt.6.
9. **Medlemsvärning.** Förutom träffen med nya medlemmar som kommer att äga rum den 16 april planeras en medlemsvärning lika den som ägde rum i oktober/november 2023 då vi gjorde ett utskick till ett stort antal pensionärer i Stuvsta-Snättringe-området utifrån ett urval baserat på ålder respektive lämpliga

postnummerområden. Dessa aktiviteter kommer att presenteras närmare efter sommaruppehållet. Ett bidrag från Socialstyrelsen som nämnts ovan är önskvärt eftersom vi kommer att få betydande portokostnader för brevfräsändelser. Beträffande medlemsläget presenterade Anders de senaste siffrorna avseende nya medlemmar hittills i år. Vi är per den 8/4 382 st. medlemmar.

10. **Cirklar.** Alla cirklar "snurrar" på som planerat. Inte minst klimatcirkeln som nämns ovan avseende erhållna bidrag. Cirkelledare för pingis, Rolf Persson har färdigställt pingisbordet och dragit igång verksamheten. En fråga har kommit upp från en medlem angående bildande av en cirkel med inriktning på **körsång**. Frågan tas upp vid kommande månadsträff. Vid nästkommande månadsträff föreslås att Per Owe Areskär säljer-in släktforsknings-cirkeln. Matlagningscirklarna kommer att köra vidare i höst för såväl damer som herrar. **Kjäll** kollar med alla nya cirkelledare om de vill gå cirkelledare kursen.
11. **Evenemang.** Artister och föreläsare för september - december är inbokade.
12. **Vårfest.** Vi diskuterade vårfest och PUB. Någon vårfest hinner vi inte med, men varför inte en extra PUB-kväll? Lediga datum i Väntsalen och lämpliga datum matchas.
13. **ABF/PRO-akademin.** 2 aktiviteter är inplanerade, Rönninge Show Chorus måndag 15/4 och Månskensorkestern lördag 25/5.
14. **Dansveckan.** PRO dansar 2-4 maj. Vi kör Bugg på torsdag och Finsk Seniordans, Linedance, Squaredance på fredag och Seniordisco på lördag kväll.
15. **Styrelseutflykt.** Planerad träff den 13/5 passar inte. Planering fortsätter.
16. **Resor, kultur och utflykter/vandringar.** Anders redogjorde för de resor som är aktuella under våren samt bokningsläget. Den subventionerade resan till bl.a. Quartinge och Mariefred är bokad intill den nivå att den blir av, men fler bokningar är möjliga. Vi konstaterade allmänt att intresset för resande är svagt. **Bosse** kontaktar Richard Vestin angående studiebesöken i Stensättra våtmark i maj-juni. Vi vill ha mer specifika uppgifter om startplats, klockslag, utrustning, osv. Soppteatern "Limpan", en hommage till Allan Edwall, äger rum den 24 april. **Kjäll** har ett antal biljetter för försäljning som kommer att kunna köpas vid månadsträffen.
17. **Riks-, Distrikt- och SAM-info.** Inget nytt.
18. **Nästa möte.** Måndag 13 maj kl. 14.00
19. **Övriga frågor.** Inga övriga frågor förekom.

Vid protokollet

Anders Ahnfeldt

Justerare

Kjäll Järvliden